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Emne: Merknad til nabovarsel - Hordabøheimen 
 
Vedr nabovarsel 
Dere vil endre grøntareal foran bygg og lage p-plass. Datert 10.11.2015. Er det ikke vanlig prosedyre at et 
slikt varsel sendes ut i FORKANT av gjennomføring av tiltak, og ikke 1,5 år etter???? 
Det er pdd opparbeidet og asfaltert!! 
I tillegg er det vel et krav til denne typen p-plass at det skal være 1 felles utkjørsel, ikke 19 ulike?? 
 
Ønsker tilbakemelding på at dette skrivet er mottatt. 
 
Ståle Villanger 
Nabo 
17.11.2015 
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